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Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan kívánja a jövőben garantálni az áramszolgáltatóknak kiszolgáltatot t
állampolgárok energiabiztonságát? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Molnár Csab a
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

Január végén Somogy, Vas és Zala megyében napokon át tartó zavarok álltak fent a z
áramszolgáltatásban mintegy 130 településen . A közelmúltban Fejér, Győr-Moson-Sopron ,
Komárom-Esztergom és Veszprém megye területén 89 településen hozzávet ő legesen 23 ezer
háztartás maradt áram nélkül . Az áramkimaradással összefüggésben Tatabányán több mint 20 eze r
távfűtéses háztartás maradt órák hosszat fűtés nélkül . Az áramellátásban tapasztalható zavarok 7 0
ezer fogyasztót érintettek . A szolgáltató az áramkimaradásokat a rendkívüli id őjárással
magyarázta. Érthetetlen, hogy januárban miért számít a hóesés rendkívüli eseménynek, továbbá az
is, hogy bár Szlovéniában, alig néhány kilométerre az országhatártól épp úgy havazott, ot t
azonban nem alakult ki üzemzavar az áramszolgáltatásban .

Az áramszolgáltatás részleges illetve esetenként teljes hiánya komoly gondokat okozott a
fogyasztóknak. Az üzemzavar súlyos anyagi veszteséget okozott azoknak is, akik h űtőládájukban
nagy mennyiségű húst tartottak kereskedelmi célból, vagy akár csak házi használatra eg y
disznóvágás után . Mindemellett — a Fogyasztóvédelmi Egyesületek Országos Szövetsége
tájékoztatása szerint — az áramkimaradás alatt a fogyasztók nem kaptak semmilyen tájékoztatást ,
sem a javítási munkálatokról, sem a kés őbbi jogérvényesítése lehetőségeikrő l

Kérdezem tehát Miniszter Úrtól :

Kötelezheti-e a minisztérium a szolgáltatót a fogyasztók anyagi kárának telje s
megtérítése?
Mikorra várható a Magyar Energiaügyi Hivatal által az áramkimaradás kapcsán indítot t
vizsgálatának eredménye?

- Milyen következményei lehetnek annak, ha a monopolhelyzetben lév ő áramszolgáltatóról
a vizsgálat nyomán bebizonyosodik, hogy nem tett meg mindent az üzemzava r
elhárítására?
Hogyan kívánja a jöv őben garantálni a tárca a szolgáltatóknak kiszolgáltatott
állampolgárok energiabiztonságát?
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